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DZIENNIK INTERNETOWY STOWARZYSZENIA ELEKTRYKÓW POLS KICH 
 

•  

DZIENNIK INTERNETOWY UKAZUJE SIĘ WYŁĄCZNIE W POSTACI ELEKTRONICZNEJ. 

Konferencja „Aktualne problemy budowy, 
rozwoju i eksploatacji sieci energetycznych 
w Polsce” 
Jak juŜ wspomniano w poprzednim Infosepiku 
w Sali B Domu Technika w Warszawie 
odbyła się konferencja - pt.: „Aktualne 
problemy budowy, rozwoju i eksploatacji sieci 
energetycznych w Polsce”. zorganizowana 
przez Polski Komitet N-T FSNT NOT 
Gospodarki Energetycznej - we współpracy 
z SEP i PARP. Konferencja odbyła się 
w ramach XXIV Kongresu Techników 
Polskich. Konferencję otworzyli: Prezes 
FSNT NOT Pani Ewa Mańkiewicz-Cudny 
i Prezes SEP kol. Jerzy Barglik. 

 
Fot. 1. Wystąpienie prezesa SEP kol. Jerzego Barglika podczas 
inauguracji konferencji.                                        fot. Ewa Materska 

Komitetowi Organizacyjnemu konferencji 
przewodniczył kol. Henryk Gładyś.  

 
Fot. 2. Sala obrad, na pierwszym planie po prawej kol. Ryszard 
Marcińczak.                                                          fot. Ewa Materska 

W konferencji wzięło udział liczne grono 
uczestników, w tym wiceprezes SEP kol. 
Andrzej Boroń, który uczestniczy w pracach 
Komitetu Organizacyjnego XXIV Kongresu 
Techników Polskich. 

6. Zebranie Prezydium ZG SEP 
RównieŜ w dniu 9.12. br odbyło się 6. zebranie 
Prezydium ZG SEP, któremu przewodniczył 
prezes SEP kol. Jerzy Barglik, a uczestniczyli 
Kol. kol. Andrzej Boroń, Stefan Granatowicz oraz 
Marek Grzywacz - członek ZG SEP 
i przewodniczący Centralnej Komisji 
Organizacyjnej SEP. Zebranie poświęcone było 
m. in. omówieniu: przygotowań do zebrania ZG 
i spotkania świąteczno-noworocznego SEP 
w dniu 16.12. br., opinii do projektu zmian statutu 
FSNT NOT oraz sprawom bieŜącym. Prezydium 
zatwierdziło tymczasową strukturę organizacyjną 
Biura SEP, dokonało nowelizacji regulaminu 
Centralnej Komisji Norm i Przepisów 
Elektrycznych SEP oraz wstępnie zaakceptowało 
propozycję koordynacji przez SEP projektu 
unijnego na temat opracowania europejskiego 
zaświadczenia kwalifikacyjnego.  
Spotkanie w Biurze SEP 
W dniu 9.12. br. Prezes SEP spotkał się z Panią 
prezes FSNT NOT Ewą Mańkiewicz-Cudny. 
Omówiono przygotowań do posiedzenia Rady 
Krajowej FSNT NOT w dniu 13.12. br. 
W spotkaniu wzięli udział wiceprezes SEP kol. 
Andrzej Boroń i czł. ZG SEP Marek Grzywacz 

 
Fot. 3. Spotkanie Prezesa SEP z Prezes FSNT NOT. 

                                                    fot. Ewa Materska 
 


